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BANKA VE PAKET
ESNAFI BEZDIRDI
Kartlı alışverişlerin komisyon ve kesintilerinden şikayetçi olan esnaf, vatandaşın
nakit harcamalarına indirim yaparak bankaların pençesinden kurtulmaya çalışıyor

İZMİR Tarihi Kemeraltı Derneği Başkanı
Semih Girgin, “Çarşı esnafı para satışlarında
da alımlarında nakit kullanamıyordu. Herkes
kredi kartıyla alışveriş yapıyor. Çarşımızdaki
çok sayıda arkadaşımız nakit alışverişlerinde
indirim süresini duyurdu. Yüzde 10'dan
başlayarak yüzde 50'ye varan indirimler
yapılıyor. Kredi kartı veya banka kartı ile
işlemlerde, komisyon ücreti kesiliyor. Nakit
ödemelerde bu komisyon ücreti olmadığı 
için esnaf bu masrafı indirim olarak satış
fiyatlarına yansıtıyor. Esnafın elinde para
anında geçmiş oluyor” dedi. 

‘NAKİTE HASRET KALDIK’

İZMİR Büfeciler Esnaf Odası Başkanı
Selahattin Arslan, “Bir şişe su almak
için kart uzatan var. Banka kartıyla
yapılan alışverişlerde yüzde 0,5 ile 2
arasında toplanan komisyonlar
esnafın hesabına da geçilmiyor. Para
transferi hemen gerçekleşmiyor”
derken esnaf Halit Özer de, “Son
yıllarda alışverişler farklı bir yola
girdi. Veresiyenin yerini banka ve
kredi kartları aldı. Yine eski esnaf
çıraklarının vatandaşa götürdüğü
ürünleri artık online sipariş
uygulamaları ile yapar hale geldi”
ifadelerini kullandı. � 5’te

‘KESİNTİYE KOMİSYONA’ 

HER yaştan Karşıyakalıları sportif etkinlikler
ile buluşturmak için çalışmalarını sürdüren
Karşıyaka Belediyesi, tatil dönemindeki çocuk
ve gençlere yönelik Yaz Spor Okulları
düzenledi. Program kapsamında voleybol,
atletizm, temel hareket eğitimi, masa tenisi,
jimnastik, okçuluk, yüzme, kano, basketbol ve

judo branşlarında kurslar açıldı. Kayıtları
devam eden Yaz Okulları 29 Ağustos’ta sona
erecek. Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Yeni nesillerin sporla iç içe yetişmesini
önemsiyor; ruhsal, bedensel ve sosyal
gelişimlerini desteklemek amacıyla etkinlik
ve kurslar düzenliyoruz” dedi. � 12’de

İSTANBUL’A TAŞINDI

“KOTA YETERSİZLİĞİ”

‘MIS GIBI YAPMA
IS SAHIBI YAP...!’

EGOD Duayen Sohbetleri toplantısının
ilkinde Finans Danışmanı Naim 
Şeref Velioğlu “Enflasyon 
Döneminde Doğru Finans Yönetimi”
sunumunu gerçekleştirdi. �  9’da

TÜRKİYE'NİN kruvaziyer turizmi
2024 yılının ilk yarısında ivme
kazandı. Verilere göre ülkemize
gelen kruvaziyer gemisi sayısında
büyük bir artış yaşandı. �  9’da

BAYINDIR kısa
sürede tamam

ENGELLİLER Konfederasyonu 
Başkan Yardımcısı İlyas Akdağ,
“İnsanlarda ne kadar az engelli 
personel istihdam edersek o kadar
faydadır gibi bir görüş var. Engellilerin
eğitime katılımı konusunda da eksiklik
var. Bunlardan dolayı engelli istihdamı
düşük” diye konuştu. � 3’te

Karşıyaka Belediyesi tarafından, yüzme, okçuluk ve atletizm 
gibi 10 farklı branşta düzenlenen ‘Yaz Spor Okulları’ çok sevildi

KONAK Belediyesi’nin hobi ve el 
sanatları kurslarını başarıyla bitiren
Güler Kurtul ve Hatice Malay
azimleriyle kendi hikayelerini yazdılar.
Başarılı ikili sertifikaları sayesinde
usta öğretici oldular ve eğitim 
vermeye başladılar. � 6’da

ETİK’ten 2025
için uyarı geldi

İLKNUR ŞAHİN

ilknursahin09@gmail.com

Ne zor şeydir
anlaşılmak…

6

METİN AYDINOĞLU

Son pişmanlık neye yarar
her şeyin bir bedeli var 

11
aydinoglumetin@hotmail.com

Kaçınan mı 
ilgisiz mi?

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇ

EGE Turistik İşletmeler ve Konaklamalar
Birliği Başkanı ve Türkiye Otelciler
Federasyonu Başkan Yardımcısı 
Mehmet İşler uygun krediler
sağlanmazsa önümüzdeki yılın turizm
sektörüyle birlikte 60 yan sektör için
kabus yılı olacağını savundu. � 9’da
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YASEMİN
EKREN

RÖNESANS Model Ajans’ın düzenlediği
24. Miss&Mr Model of Türkiye
yarışmasının ön eleme aşaması
İzmir’de tamamlandı. Tüm gün jüri
üyeleri yarışmacıları inceledi; ön eleme
bile yıldızlar geçidi gibiydi. İzmir’deki ön
elemeye katılan 120 erkekten 25’i, 70
kadından ise 18’i bir sonraki tura
geçmeye hak kazandı. � 12’de
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Semih Girgin Selahattin Arslan Halit Özer 
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Temiz Körfez için
çift taraflı harekat
BÜYÜKŞEHİR Belediyesi İzmir Körfezi’ni
korumak amacıyla her gün aralıksız
yüzey temizliği yapıyor. Yüzey temizliği
amacıyla imal edilmiş "Mavi Körfez"
filosundaki gemilerle Körfez yüzeyini
temizleyen Büyükşehir Belediyesi
ekipleri temizlik çalışmalarını eş zamanlı
olarak karadan da yürütüyor. � 6’da

Önce öğrendiler
şimdi öğretiyorlar
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Ortaklar aşureyi 
BİRLİKTE YEDİ...

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Cemil Tugay, koordinasyon
toplantılarına Bayındır’da devam etti.
Toplantıda ilçedeki çöp konteyneri,
altyapı, kanal çalışmaları, sathi
kaplama, belediye hizmet binası, içme
suyu gibi konular masaya yatırılarak yol
haritası belirlendi.  � 4’te
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Engelli istihdam oranı yüzde 22 olarak açıklanırken, rakamı değerlendiren 
engelli STK’leri işe alım sürecine kendilerinin de dahil edilmesini istiyor

İlyas
Akdağ
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A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU

ÖZELÖZEL
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Türkiye, dünya tarihine yön
veren birçok önemli olay
ve gelişmenin

yaşandığı bereketli bir
coğrafyada
konumlanıyor. Bu
bereketli topraklar
ilk buğdaydan tarım
devrimine kadar
insanlık tarihini
değiştiren
gelişmelerle çok
sayıda tarihi ana ve
deneyime tanık
olmuş durumda.

Avrupa, Asya,
Ortadoğu ve Afrika
arasındaki geçiş
güzergahında yer alan, Doğu ile
Batı’yı birbirine bağlayan Anadolu
toprakları bu zengin tarihi ve kültürel
geçmişin izlerini dünya genelinde ses
getiren müzeleriyle sergiliyor.

Birçok kişinin kıymetinin ya da öneminin

farkında olmadığı bu birbirinden zengin
müzeler, her yıl yerli ve yabancı yüzbinlerce
misafiri ağırlıyor.

Dünyanın önde gelen müzeleri ile yarışan
uluslararası arenada çok tanınan ülkemizin
popüler müzeleri yaşadığımız coğrafyanın
önemini anlamak için fırsat sunuyor.

TÜRKİYE’NİN EN GÖRKEMLİ MÜZELERİ
Ayasofya Camii & Müzesi: İstanbul'un

siluetini belirleyen en önemli yapılardan biri
olan Ayasofya, yüzyıllar boyunca farklı
medeniyetlere ev sahipliği yapmış eşsiz bir

yapı. Bizans İmparatorluğu
döneminde inşa edilen bu

görkemli yapı, daha sonra
camiye dönüştürülmüş

ve bir süre de müze
olarak hizmet

vermiştir. 
Ayasofya'nın

büyüleyici
mimarisi, devasa
kubbesi ve iç
süslemeleri,
ziyaretçilerini

hayran bırakan
dünyanın en

görkemli
yapılarından. Bizans ve

Osmanlı dönemlerine ait
mozaikler, yazıtlar ve

süslemeler, yapının zengin tarihini
gözler önüne seriyor.

Ayasofya, sadece bir ibadethane değil,
aynı zamanda bir sanat ve mimari şaheseri
olarak dünya mimarlık tarihinin sembol

yapılarından biri. 
Ayasofya, İstanbul'a gelen yerli ve yabancı

turistlerin mutlaka ziyaret etmesi gereken
yerlerden biri. Tarihin ve sanatın bu eşsiz
birleşimi, ziyaretçilerine unutulmaz bir
deneyim yaşatıyor.

Mevlâna Müzesi, Konya: Konya'nın
kalbinde yer alan Mevlana Müzesi, yalnızca
bir müze değil, aynı zamanda aşkın,
hoşgörünün ve birliğin sembolü olan bir
mekan. Mevlana Celaleddin Rumi'nin türbesi
ve dergahı olarak da bilinen bu yapı,
yüzyıllardır dünyanın dört bir yanından gelen

ziyaretçileri ağırlıyor.
Mevlana Müzesi, sadece Mevlana'nın

hayatını ve öğretilerini değil, aynı zamanda
Mevlevilik tarikatının gelenek ve
göreneklerini de gözler önüne seriyor.
Müzede Mevlana'nın türbesi, semahanesi,
kütüphanesi ve çeşitli odaları bulunuyor.
Ziyaretçiler, bu mekânlarda Mevlana'nın
hayatına ve düşüncelerine daha yakından
tanıklık edebiliyorlar.

Ankara Etnografya Müzesi: Ankara
Etnografya Müzesi, Türkiye'nin zengin

kültürel mirasını gözler önüne seren önemli
bir müze. Başkent Ankara'nın merkezinde
yer alan müze, Anadolu'nun çeşitli
bölgelerinden toplanmış etnografik eserleri
barındırıyor.

Müze, ziyaretçilerine Anadolu insanının
yaşam tarzı, gelenekleri, inançları ve sanat
anlayışı hakkında kapsamlı bir bilgi sunuyor.
Sergilenen eserler arasında yöresel
kıyafetler, el dokuması halılar, ahşap
işlemeleri, metal eşyalar, çömlekler ve daha
birçok obje yer alıyor. Bu eserler,
Anadolu'nun farklı bölgelerindeki kültürel

çeşitliliği ve zenginliği ortaya koyuyor.
İstanbul Arkeoloji Müzesi: İstanbul

Arkeoloji Müzesi, Türkiye'nin en önemli ve
kapsamlı müzelerinden biri. Osman Hamdi
Bey'in öncülüğünde kurulan müze,
Anadolu'dan Balkanlar’a, Mezopotamya'dan
Mısır'a kadar geniş bir coğrafyada yaşamış
farklı medeniyetlere ait eserleri bir araya
getiriyor.

Müze, ziyaretçilerine tarih öncesi
dönemden İslam sanatına kadar uzanan uzun
bir yolculuk sunuyor. Sergilenen eserler
arasında heykelcikler, kabartmalar, süs
eşyaları, yazı tabletleri, lahitler ve çok daha
fazlası yer alır. Özellikle Troya kazılarında
çıkarılan eserler, müzenin en önemli
koleksiyonları arasında yer alıyor.

Gaziantep Zeugma Mozaik Müzesi:
Gaziantep Zeugma Müzesi, dünyanın en
büyük mozaik müzelerinden biri olarak kabul
ediliyor. Fırat Nehri kıyısında yer alan antik
kent Zeugma'da yapılan kazılarda ortaya
çıkarılan muhteşem mozaikler, bu müzede
sergileniyor.2011 yılında açılan müze,
Zeugma antik kentinin zenginliklerini gün
yüzüne çıkarma amacıyla kuruldu. Müzede
sergilenen mozaikler, Roma döneminde
yaşamış insanların günlük hayatlarını,
mitolojik öyküleri ve sanatsal yeteneklerini
gözler önüne seriyor. Özellikle ‘Çingene Kızı’
olarak adlandırılan mozaik, müzenin en ünlü
eserlerinden biri olarak müzenin sembolü
olarak tanınıyor.

Bodrum Sualtı Arkeoloji Müzesi:
Türkiye'nin en önemli sualtı arkeoloji
müzelerinden biri olan Bodrum Sualtı
Arkeoloji Müzesi, Bodrum Kalesi içinde yer
alıyor. Müze, Ege Denizi'nin derinliklerinden
çıkarılan binlerce yıllık eserleri bir araya
getirerek, ziyaretçilere unutulmaz bir
deneyim sunuyor.

Bodrum Kalesi'nde 1964 yılında ziyarete
açılan müze, başlangıçta ‘Bodrum Müzesi’
olarak adlandırılıyordu. Ancak, sergilenen
eserlerin büyük bir kısmının sualtı buluntusu
olması nedeniyle 1981 yılında ‘Bodrum Sualtı
Arkeoloji Müzesi’ adını aldı. Müze, Türkiye'de
bu alanda ilk ve tek, dünyada ise sayılı
müzelerden biri olarak öne çıkıyor.

İnsanlık
tarihi ile yaşıt

Anadolu topraklarının
zengin tarihi ve kültürel
geçmişinin yansımaları,

Türkiye’nin gözde müzelerinde
ziyaretçilerle buluşuyor Her yıl
binlerce ziyaretçiyi ağırlayan
müzeler, yurt içinde olduğu

kadar yurt dışında da
kendinden söz 

ettiriyor
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Tiyatro sanatçısı ve sunucu Kenan Işık, 76 yaşında hayata
gözlerini yumdu. Ünlü oyuncu, 2014 yılında geçirdiği beyin
kanaması sonucu 10 yıldır komadaydı. Işık, 1947 yılında
Malatya'da doğdu. Gazi Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler
Fakültesi, Kamu Yönetimi Bölümü mezunu olan Işık, 1972
yılında Devlet Tiyatroları Genel Müdürlüğü sanatçısı olarak
kariyerine başladı. Ayrıca, Şehir Tiyatroları Genel Sanat
Yönetmenliği görevini de üstlendi. Işık, tiyatroya olan tutkusu
ve katkılarıyla tanınan bir sanatçıydı. Kariyeri boyunca birçok
tiyatro oyunu yazdı ve sahneledi. Kenan Işık, 2014 yılında
spor yaptıktan sonra saunaya girmiş ve burada fenalaşarak
dengesini kaybetmişti. Bu talihsiz kaza sonucunda kafasını
yere çarparak beyin kanaması geçiren Işık, o tarihten bu
yana yaşamını komada sürdürüyordu. (Haber Merkezi)

10 yıldır komadaydı!
Kenan Işık’ı kaybettik

İzmir Berberler Odası Başkanı Şükrü Bilgin, İzmir'in
Çeşme ilçesine bağlı turistik Alaçatı Mahallesi'nde 2
bin liraya saç sakal tıraşı yapıldığı iddiasına ilişkin,
"Alaçatı'daki salonda ne yaşandığı bilenemez ama
bizde 2 bin liraya saç sakal tıraşı yok. Vatandaştan
böyle yüksek fiyat isteyen esnafımızın da illaki bir
gerekçesi vardır. Bizim İzmir'de kullandığımız birinci
sınıf tarife bin lira." dedi. Kentte farklı tarifelerin
bulunduğunu aktaran Bilgin, "Sınıfsal tarifeler var.
Saç-sakal tıraşı bizim tarifemizde en lüksü bin lira. O
yüzden şu anda İzmir'de kullanılan birinci sınıf
tarifemiz bin lirayı buluyor. İkinci sınıf tarifemiz 500 lira
ve üçüncü sınıf tarifemiz ise 350 lira. Fiyatlar bölgesel
ve semtlere göre ayrılmıştır." ifadelerini kullandı. (AA)

“2 bin liraya saç 
sakal tıraşı yok”

“Engelli istihdamında
gibi gibi yapılıyor!”

Otobüs faciası:
1 ölü, 36 yaralı 

Teknede patlama:
6 KİŞİ YARALANDI

Seferihisar Sığacık Mahallesi'ndeki
Teos Marina'dan denize açılan H.D'ye ait
tekne bir süre sonra arızalandı. Bot
yardımıyla kıyıya çekilen teknede,
tekrar çalıştırılmak istenirken henüz
belirlenemeyen nedenle patlama
meydana geldi. Patlama sonrası
alevlerin yayıldığı teknedeki 6 kişi
denize atladı. Sahil Güvenlik ekiplerince
kıyıya çıkarılan yaralılar, ambulansla
Seferihisar Necat Hepkon Devlet
Hastanesine kaldırıldı. Yaralılardan iş
insanı Oskar Gültaşlı (44) ve K.G. (52)
buradaki müdahalenin ardından İzmir
Şehir Hastanesine sevk edildi. Olayla
ilgili inceleme başlatıldı. (AA)

Avrupa hayalleri
denizde sonlandı

Sahil Güvenlik Komutanlığı’nın
internet sitesinde yer alan bilgiye
göre, Urla açıklarında lastik bot
içerisinde bir grup düzensiz göçmen
olduğu bilgisi üzerine bölgeye bot
ekibi sevk edildi. Ekiplerce
durdurulan lastik bottaki 9'u çocuk
35 düzensiz göçmen yakalandı. Foça
açıklarında da düzensiz
göçmenlerin olduğu bilgisi üzerine
görevlendirilen ekipler, Yunanistan
unsurlarınca Türk kara sularına
itilen lastik bottaki 13'ü çocuk 22
düzensiz göçmeni kurtardı.
Düzensiz göçmenler, işlemlerinin
ardından İl Göç İdaresi
Müdürlüğü’ne gönderildi. (AA)

Türkiye’deki engelli bireylerin
istihdama katılma oranı yüzde 22
olarak açıklandı. Türkiye İş
Kurumu’nun (İŞKUR) yürüttüğü
istihdam sürecinde, bir kurumda
çalışacak engelli personel oranı
yüzde 3 olarak belirlendi. Kamu ve
özel sektörü içerisine alan
uygulamada belirlenen kotanın
uygulanmaması durumunda
kurumlara idari para cezası
uygulanıyor. 

“KOTA YETERSİZLİĞİ”
Engelli istihdamının düşük

olmasının asıl nedeninin
çalışmaların yetersizliği
olduğunu söyleyen
Engelliler
Konfederasyonu,
İstihdam ve
Rehabilitasyondan
Sorumlu Başkan
Yardımcısı İlyas Akdağ,
“İnsanlarda ne kadar az
engelli personel istihdam
edersek o kadar faydadır
gibi bir görüş var. Bir diğer sorun
eğitim meselesi. Engellilerin

eğitime katılımı konusunda da bir
eksiklik var. Bu iki nedenden
dolayı engelli istihdamı oranları
düşüyor. Her kurum için, kendi
personel sayısının yüzde 3!’ü kadar
engelli birey çalıştırma kotası var.
Her iş yeri bu kotayı uygulamak
zorunda ancak başta kamu bu açığı
doldurmuyor. Kamu her yıl belli bir
oranda personel işe alıyor ama bu
oran eksikliği tamamlamıyor,
yaptırımlar yetersiz kalıyor. Çoğu iş
yeri cezadan kurtulmak için istihdam
ediyormuş gibi işe alım yapıyor
ancak işe gelmesen de olur

mantığıyla yaklaşıyorlar. Biz
bu kotanın yüzde 6
yapılmasını istiyoruz. Bu oran
yükseltilip kamudaki
boşlukları doldurup özel
sektöre teşviklerin verilmesi
gerekiyor. Ben cezadan çok
teşvik verilmesi gerektiğini
düşünüyorum” dedi.

Engellileri görünür
kılmanın önemli olduğunu
söyleyen Akdağ, “Bu konuda

toplumun ve işverenlerin eğitilmesi
gerektiğini düşünüyorum.

Engellilerin ne yapıp ne
yapamayacağına dair bir bilgi
eksikliğinin oluştuğunu
düşünüyorum. Özel sektörde
önyargılardan dolayı kendini kabul
ettirmek gibi bir sorunla
karşı karşıya kalıyor birey.
İnsanları iş gücüne
katabilmek için onları
mesleki eğitime ağırlık
verilmesi gerekiyor.
Üniversiteye devam eden
engelli bireyler bile engeli
yüzünden istihdam
konusunda sorunlar yaşıyor.
Devlet ve engelli dernekleri
yeterince iş birliği yapmıyor.
Bir proje veya yasa yapılıyor ancak
bu projede engelliler yok, bu bireyler
başından sonuna projenin içerisinde
olmalı” diye konuştu.

“ASIL BİZE SORMALILAR”
Özel sektörün engelli istihdamı

konusunda kamuya göre daha iyi
olduğunu söyleyen Gürsoy, “Özel
sektörde engelli birey istihdamının
yapılmadığı durumlarda ceza
olarak kesilen paralar var ancak

devlette bu oran yüzde 55 olsa da
bu cezayı devlet kendine
uygulamıyor. Devlet kendi
çıkardığı yasaya uymuyor. Bu
sorunu aşabilmek için karar

vericiler arasında
bizlerden birilerinin
olması gerekiyor. Yoksa
bu istihdam sorunu asla
çözülmez. Sorunlar aynı
sadece tutan eller
değişiyor. İŞKUR
kurumlara niteliğe göre
eleman göndermeli. Biz
federasyon olarak,
bünyemizdeki derneklerle
iş birliği içinde engelli

bireylerin personel dosyalarını
oluşturup firmalara götürüyoruz.
Bizlerin çalışabileceği işler var
çalışamayacağı işler var. İstihdam
edilemeyecek iş ortamlarında
engelli istihdamı diretilmemeli, siz
devlete bu kişilerin maaşını verin,
biz birikim oluşturalım denmeli.
Bu paralar da istihdam
edilemeyecek bireylere verilmeli.
Yasalar yapılırken bizlere de
sorulmalı” ifadelerini kullandı.

Türkiye’de engelli birey istihdam oranı 22 olarak açıklanırken, bunun gerçeği yansıtmadığını
söyleyen engelli konfederasyonları, işe alım sürecine kendilerinin de dahil edilmesini istiyor

Sağlıkçılardan bakanlığa TİS çağrısı
DİSK’e bağlı Dev

Sağlık İş sendikası
emekçileri ‘Sendika ve
toplu iş sözleşmesi
hakkımıza sahip çıkıyoruz’
başlıklı basın açıklamasını
Alsancak Nevvar Salih
İşgören Devlet Hastanesi
önünde düzenledi.
Açıklamayı yapan Dev
Sağlık İş İzmir Temsilcisi
Erhan Çam, karşı karşıya
kaldıkları hukuksuzlukları
aktardı. Çam,
“Sendikamızın “Kamu
Uygulamaları Merkezi”
üzerinden kaydımıza
alarak oluşturduğu
verilerde yer alan üye
sayımız ile Bakanlık
tarafından Temmuz-2024

istatistiklerinde
sendikamıza ait olduğu
belirtilerek yayımlanmış
üye sayısı arasında farklılık
bulunmaktadır.
Bakanlıktan rakamların
tutarlılığıyla ilgili cevap
istedik. Bu isteğimize
ivedilikle cevap
beklediğimizi bu vesileyle
bir kez daha tekrar
ediyoruz. Bir diğer itiraz
noktamız ise işkolundaki
toplam işçi sayısının
tespitine yöneliktir. Aynı
zamanda Sendikamızın üye
sayısına ilişkin tespit
yapılırken 23 Temmuz
2024 tarihinin dikkate
alınması gerekmekteyken
daha erken bir tarihte

alınmıştır” ifadelerini
kullandı. Son olarak Çam,
“Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanlığı’nı
itiraz noktalarımıza kısa
sürede yanıt vermeye ve bu
yanlıştan dönmeye
çağırıyoruz. İstatistiklerin
yayınladığı gün Genel
Başkanımız bakanlığa
resmi başvuruda bulunarak
itiraz sürecini başlatmıştı.
30 Temmuz Salı günü de
Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanlığı
önünde olacağımızı, bu
haksız ve hukuksuz
uygulamaya boyun
eğmeyeceğimizi ifade
ediyoruz” diyerek
açıklamasını tamamladı. 

30 Temmuz 2024 Salı 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Şükrü Bilgin

Kenan 
Işık

Afyonkarahisar'ın Sandıklı ilçesi
yakınlarında yolcu otobüsünün yem
yüklü kamyona arkadan çarptığı kazada
muavin Necmettin K. hayatını kaybetti,
36 kişi yaralandı. Kaza, saat 04.00
sıralarında Antalya kara yolunun 70'inci
kilometresindeki Kusura köyü
yakınlarında meydana geldi. Antalya
yönüne giden 03 AGM 671 plakalı yem
yüklü kamyona, aynı istikamete giden
Sinop- Antalya seferi yapan 06 AEL 893
plakalı yolcu otobüsü arkadan çarptı.
Kazada muavin Necmettin K.'nin olay
yerinde hayatını kaybetti, 36 yolcu da
yaralandı. Yaralılar, ambulanslarla
Sandıklı Devlet Hastanesi ile çevredeki
hastanelere götürüldü. (DHA)

MEMDUH GÜNEY

İlyas Akdağ

Cemalettin Gürsoy

ÖZELÖZEL
HABERHABER

YASEMİN
EKREN
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Başkan Tugay’dan
Bayındırmesajları

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, ilçelerde
düzenlediği koordinasyon
toplantılarını Bayındır’da sürdürdü.
Bayındır Belediyesi Meclis
Salonu’nda düzenlenen toplantıya
Başkan Dr. Cemil Tugay, Bayındır
Belediye Başkanı Davut Sakarsu,
İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreteri Barış Karcı, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcıları Zeki
Yıldırım, Şükran Nurlu, Çağatay
Güç, Ertuğrul Tugay ve Prof. Dr.
Pınar Okyay, ESHOT Genel
Müdürü Turgay Bozoğlu, İZSU
Genel Müdürü Gürkan Erdoğan,
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve
Bayındır Belediyesi bürokratları
katıldı. Koordinasyon toplantısında
ilçedeki çöp konteyneri, altyapı,
köy yollarının yenilenmesi, yağmur
suyu kanalı çalışmaları, sathi
kaplama, belediye hizmet binası,
vektörle mücadele, içme suyu gibi
konular masaya yatırılarak yol
haritası belirlendi. 

“PLANLAMAYI İYİ YAPALIM”
Başkan Tugay, “6 ayda bir

buluşup hep beraber ne yapıyoruz,
çalışmalarımızı nasıl koordine
ediyoruz, bunları konuşacağız. Biz,
önce temel belediyecilik
hizmetlerimizi olması gereken en
iyi seviyeye getirelim istiyoruz.
Beraberinde sosyal yardım
çalışmalarını geliştirelim.
Önümüzdeki dönem planlama,
altyapı ve şehrimizi kalkındırmak
için çalışmalar yürüteceğiz.

Kendimize bir yol haritası çizelim.
Önceliklerimizi belirleyelim ve
hedefimize ulaşmak için çalışalım.
Planlama her şeyin başı.
Planlamamızı iyi yaptığımız sürece
her şey yolunda gidecektir.
Türkiye’deki ekonomik sıkıntılar
herkesin malumu. Bu duruma karşı
her zaman dayanışma içinde
olacağız. Ama olması gerektiği
kadar tasarruf sağlayacağız.
Arkadaşlarımızla birlikte üstümüze
ne düşüyorsa yapacağız” ifadelerini
kullandı. 

“BAŞARININ ANAHTARI…” 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin

tüm ilçe belediyeleri ile doğru
iletişim kurabilmesi için dijital
ortamda platform oluşturulması
gerektiğini ifade eden Başkan
Tugay, “Bu dönemde başarılı
olmamızın anahtarlarından birisi,
birbirimizin çalışmalarından
haberdar olmamız. Bunun için
dijital olanakları olabildiği kadar
kullanacağız. Teknoloji şirketimiz
yapay zeka ile ilgili çalışmaya
devam ediyor. Sizin kendi ilçenizde
elde ettiğiniz verilerin dijital
ortama aktarılması gerekiyor. Bu
sistemi beraber geliştirelim. Ama
bu dijital dönüşüm işini kesinlikle
sahiplenmeniz gerekiyor. Biz bu

konuda eğitim ve program desteği
verebiliriz. Bundan sonraki süreçte
olacak teknik aksaklıkları da
beraber takip edebiliriz” diye
konuştu. 

“450 MİLYON LİRALIK BORÇ”
Bayındır Belediye Başkanı

Davut Sakarsu ise, “Bayındır’a
gelip bizim taleplerimizi
dinlediğiniz için çok teşekkür
ediyorum, sağ olun. Maalesef
belediyemizi 450 milyon liralık
borçla devraldık. Borçlara karşı
dengeleri kurmaya, çalışmalarımızı
sürdürmeye çalışıyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Milliyetçi Hareket Partisi Çiğli
İlçe teşkilatı, Muharrem Ayı
münasebetiyle Aşure dağıttı. MHP
İlçe Başkanı Orhan Yılmaz,
aşurenin birlik ve beraberliği
simgelediğini belirterek, “Birlik ve
beraberliğimiz her zaman güçlü
olsun” dedi. 

Çiğli Ata Sanayi Sitesi’nde
düzenlenen aşure etkinliğine, MHP
İl Başkanlığı Kadın Çocuk ve
Engelli Politikaları Başkanı Elif
Dilber, MHP Çiğli Belediye Meclis
Üyesi Aşur Erenkaya, Cumhur
İttifakı ortağı AK Parti
Teşkilatından Hikmet Kaya ve
diğer bazı isimler de katıldı.
Pişirilen aşureden etkinliğe
katılanlara, sanayi sitesi esnafına ve
çevreden gelen misafirlere ikram
eden MHP Çiğli İlçe Başkanı
Orhan Yılmaz, parti olarak
geleneksel aşure etkinliğimizin ilgi
görmesi bizi hayli sevindirdi.

Katılanlara teşekkürü bir borç
biliyorum. Allah kabul etsin. Aşure
birlik ve beraberliği simgeleyen
geleneklerimizden biri. Türkiyemiz
birlik ve beraberliğe en çok muhtaç
olduğumuz günlerden geçiyor.
Bunu iyi idrak etmemiz gerekiyor.
MHP olarak biz bunun
bilincindeyiz. Onun için liderimiz
Sayın Devlet Bahçeli’nin

tensipleriyle uzun süredir içinde
bulunduğumuz Cumhur İttifakı
çatısı altında AK Parti Teşkilatları
ve diğer partilerle birlik ve
beraberlik içindeyiz. Çünkü
Türkiyemizin buna ihtiyacı var”
dedi.

Önemli bir seçim döneminden
geçtiklerini hatırlatan MHP İlçe
Başkanı Orhan Yılmaz, “Çok

çalıştık ve önemli kazanımlar elde
ettik. Çiğlimiz için çalışmaya
başarıncaya kadar devam edeceğiz.
Belediye meclisimizde üzerimize
düşen görevi yapıyoruz ve yapmaya
da devam edeceğiz. Ben ve
arkadaşlarım başarmanın çok
çalışmaktan ve halka hizmetten
geçtiğine inanıyoruz” ifadelerini
kullandı. 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, sorunların yerinde tespiti
ve hızlı çözümü için başlattığı koordinasyon toplantılarına Bayındır’da devam etti

“Birlik ve beraberliğimiz hep güçlü olsun”
Muharrem Ayı

münasebetiyle aşure
hayrında bulunan MHP

Çiğli Teşkilatı’na AK
Parti’den destek geldi.

Başkan Yılmaz,
ortaklarına teşekkür etti
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Zafer Partisi İzmir İl
Başkanlığı İl Başkanı Naşit
Birgüvi önderliğinde kongre
maratonuna devam ediyor.
İzmir’in 30 ilçesinde
teşkilatlanmaları ve
kongrelerini tamamlayarak
il kongresine gitme
hedefiyle yola çıkan Zafer
Partisi, hafta sonu Urla kongresini
de tamamladı. İl Başkanı Naşit
Birgüvi, il divan ve yönetim kurulu
üyeleri, ilçe teşkilatlarının yanı sıra
il ve ilçe gençlik kollarının da
katıldığı kongrede, delegeler
mevcut ilçe başkanı Belma Camcı
ile yola devam dedi. Partinin

İzmir’deki son kongrelerinde
gelenekselleşmeye başlayan
Gençlik Kolları üyelerinin
konuşmaları partililerin
yoğun beğenisini kazanırken
Gençlik Kolları İl Başkanı
Hilal Güneş, bir konuşma
yaparak partililere seslendi.
Zafer Partisi İzmir İl

Başkanı Naşit Birgüvi
kongrede yaptığı
konuşmada Hükümetin 22
yıllık politikalarını
eleştirerek son dönemde
sosyal medyada da sıklıkla
rastlanan, bazı büyük
firmaların vergi ödemediği

haberlerine ve belediyelerin SGK
borçları hakkındaki hükümetin
tutumunu eleştirdi. Birgüvi;
“Belediyeler SGK borçlarını tabi ki
ödemeli ama hükümet olarak bunu
isterken yandaş şirketlerin vergi
yükünü neden vatandaşın
omuzlarına bindiriyorsunuz” dedi.

Birgüvi sözlerinin
devamında, “Kuvvacı
zihniyetle, Türk Milletinin
kurtuluşu ve bütün yükleri
milletimiz omuzlarından
almak için Zafer Partisi
olarak emin adımlarla
iktidara yürüyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Zafer Partisi Urla’da Belma Camcı ile devam

“Normalleşmeyi çok
önemli görüyorum”

Başkan Çerçioğlu’na 
ziyaret üstüne ziyaret

CHP Bozdoğan İlçe Başkanı Hasan
Karayer ve beraberindeki ilçe yönetimi,
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu'na nezaket ziyaretinde
bulundu. Ziyarette CHP Bozdoğan İlçe
Başkanı Karayer ve ilçe yöneticileri,
Çerçioğlu'nu Büyükşehir Belediyesi'nin
Bozdoğan'da ve Aydın genelinde yaptığı
yatırımlardan ve hizmetlerden dolayı
kutladı. Çerçioğlu’na bir ziyaret de
Kuyucak İlçe Örgütü’nden geldi.
Yatırımların ve hizmetlerin artarak
devam edeceğini vurgulayan Çerçioğlu
ise nazik ziyaretlerinden dolayı her iki
ilçe yöneticilerine teşekkür etti. 
(Haber Merkezi)

Siyasi gerilimin Türkiye’ye hiçbir
faydası olmadığını söyleyen CHP Genel
Başkanı Özgür Özel, “CHP’ye de faydası
yok. Millet, yumuşama istiyor” dedi.
Özel şöyle devam etti: “Bizim seçmen,
bizim mahalle zaten arkamızda ama
karşı mahalleye seslenebilmek için ben
normalleşmeyi, yumuşamayı çok çok
önemli görüyorum. Bu konunun Sayın
Erdoğan açısından da şöyle bir önemi
var. Karşı mahalle, Erdoğan’ın her
söylediğine kategorik olarak karşı
çıkıyordu. Ama normalleşince onun her
söylediğine karşı çıkılmak yerine,
söylediği doğru şeyler, önemli şeyler,
karşı mahalle tarafından dinlenebilir
hale geliyor. İktidar ile muhalefet
elbette gerginlik yaşayabilir. Fakat
nezaketi ve müzakere zeminini hiç
kaybetmemek gerekir.” 
(Haber Merkezi)

Devlet 
Bahçeli

Özgür
Özel

Bahçeli’den İsrailli
Bakan’a sert tepki

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli,
İsrail Dışişleri Bakanı Yisrael Katz'in
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
hakkında söylediği sözlere ilişkin tepki
gösterdi. Bahçeli, “Soykırımcı bir
yönetimin Türkiye Cumhuriyeti
Cumhurbaşkanı’na panikle saldırması
suçluluk psikolojisinin tezahürüdür. 40
bine yakın masumu katleden İsrail
yönetiminin hesap vereceği günler uzak
değildir. Bu durum sadece sabır ve
zaman meselesidir. Türk milleti
kenetlenmiş ve soykırımcı İsrail’e karşı
kilitlenmiştir. Elbette her türlü senaryo
gündemde olmalı; siyasi, stratejik ve
askeri tüm hazırlıklar tahkim edilerek
Türkiye’nin hafife alınacak bir ülke
olmadığı isabetle teyit edilmelidir”
ifadelerini kullandı. (İHA)

Hasan
Karayer 

Hasan
Karayer 

Hasan
Karayer 

Hasan
Karayer 
Hasan

Karayer 
Hasan

Karayer 
Özlem
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Özlem
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Çerçioğlu
Özlem

Çerçioğlu
Özlem
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MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

Cemil
Tugay

Davut
Sakarsu

Orhan
Yılmaz

Naşit Birgüvi

Belma Camcı
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Esnafa göre son dönemde yapılan
alışverişlerin adeta çivisi çıktı.
Banka kartına kesinti, kredi
kartına komisyon ödemekten
bitap düşen ticaret erbapları
nakit alışverişe indirim
yapmaya başladı. Online
sipariş firmalarının büyük
kesintilerine tepki gösteren esnaf
ise tüketiciyi sıcak satışa teşvik etmek
için farklı kampanyalar düzenliyor. 

NAKİTE HASRET KALMIŞTIK
Uzun süredir esnafın nakde hasret sakladığını

vurgulayan İzmir Tarihi Kemeraltı Derneği Başkanı
Semih Girgin, “Uzun bir süredir nakit para yok. Çarşı
esnafı para satışlarında da alımlarında nakit
kullanamıyordu. Herkes banka kartıyla, kredi kartıyla
alışveriş yapıyor. Çarşımızdaki çok sayıda
arkadaşımız nakit alışverişlerinde indirim süresini
duyurdu. Yüzde 10'dan başlayarak yüzde 50'ye varan
indirimler yapılıyor. Esnaf stok ürünlerinde, ürün
teknolojisine, sıcak iletişime göre farklı indirimler
yapıyor. Vatandaş, yanında nakit para biriktirerek
indirimlerden faydalanıyor. Kredi kartı veya banka
kartı ile işlemlerde, esnaftan belirli bir komisyon
ücreti kesiliyor. Nakit ödemelerde bu komisyon
ücreti olmadığı için esnaf bu masrafı indirim olarak
satış fiyatlarına yansıtılmaktadır. Esnafın elinde para
anında geçmiş oluyor. Esnaf da nakit kazandıran
girdi maliyetlerini aşağıya çekebiliyor” dedi. 

GURBETÇİ ENFLASYON ŞOKUNDA 
Çarşıya gelen gurbetçilerin yüksek enflasyonun

şokunu yaşadığını belirten Başkan Girgin, “Çarşı
esnafı olarak aylardır beklediğimiz gurbetçilerimiz
geldi. Yaklaşık bir yıldır ülkeye gelmeyen Avrupa'da
yaşayan gurbetçiler fiyatları hayretle izliyordu.
Gurbetçiler, tatil için veya aile ziyareti amacıyla
Türkiye'ye geldiklerinde, kısa bir süre içinde bile
fiyatların ne kadar hızlı yükseldiğini
gözlemleyebiliyor. Türkiye'de yaşanan yüksek
enflasyon, ekonomik istikrarsızlık, para
politikasındaki tutarsızlıklar ve döviz kuru
dalgalanmaları gibi çeşitli faktörlerden
kaynaklanıyor. Almanya, Fransa, İngiltere gibi
Avrupa ülkelerindeki enflasyon oranları genellikle
düşük. Bu bölgede yaşayan gurbetçiler, ekonomik
istikrar ve düşük enflasyona alışkın. Dolayısıyla
Türkiye'deki yüksek enflasyon oranları şaşırtıyor.
Geçen yıllara göre gurbetçi alışverişlerinin daha az
olduğunu görebiliyoruz” ifadesini kullandı. 

KESİNTİYE KOMİSYONA GİTMESİN 
Bankalara ve paket servisçilerine ulaşmaya

çalışarak İzmir Büfeciler Esnaf Odası Başkanı
Selahattin Arslan, “Cebinde parası olmayan
vatandaş banka kartına sarılıyor. Bir şişe su almak
için kart uzatan var. Banka kartıyla yapılan
alışverişlerde yüzde 0,5 ile 2 arasında toplanan
komisyonlar esnafın hesabına da geçilmiyor. Kredi
kartlarında daha fazla komisyon kesiliyor. Para
transferi hemen gerçekleşmiyor. Online sipariş
vermekten vaz geçsinler. Online sipariş alan
uygulamalar esnaftan yüzde 35 ile 43 arasında para
kesiyor. Esnafın parasını da kimi bir hafta kimi bir ay
sonra veriyor. Esnafımız, son dönemde indirimler
yapıyor ve bunu müşterilerine duyuruyor. Bu
vatandaşlarımıza yüzde 10 ila 20 arasında bir indirim
yapılıyor. Çevrimiçi sipariş için verilecek para
esnafımızla vatandaşımız arasında ikili alıp veriliyor.
Vatandaşımızdan talebimiz; bir mahsur yoksa
esnafımızdan ürünü kendilerinin almaları. Nakit para

kullanmaları” diye konuştu. 

SICAK SATIŞ TEŞVİKİ
Alışverişte normalleşmeye ihtiyaç

duyduklarını ifade eden esnaf Halit Özer
de, “Son yıllarda alışverişler farklı bir
yola girdi. Yüksek enflasyon, üretim
miktarının düşmesi ve vatandaşın
cebinde para biriminin düzeni
değiştirildi. Eskiden esnaf vatandaşa
veresiye verebiliyordu. Veresiyenin yeri

banka ve kredi kartları aldı. Yine eski esnaf
çıraklarının vatandaşa götürdüğü ürünleri artık
online sipariş uygulamaları yapar hale geldi. Onun
değişiminin bir bedeli var. Çevrimiçi sipariş hattı
vatandaşın talebini bizden iletiyor, hazır olduğunda
geliyor ve vatandaşa ulaştırıyor. Vatandaşın yaptığı
ödemeden önemli bir bölümü kesen aracı
kurumumuzda daha sonra bedelini ödeyecektir. Ben
bir döner yapmak için bir gün önceden alışveriş
yapıyorum. Akşam saatlerinden karışım
kombinasyonu sabaha kadar bekletiyorum. Sabahın
05.00'inde döneri alıyorum. Bu yaz gününde ateşin
karşısında pişerek döner kesiyorum. Ekonomide
normalleşmenin devam etmesi ve normal alışverişin
yeniden kavuşmasını iple çekiyorum. Vatandaşı
kendilerinin yapacağı sıcak satışta teşvik etmek için
indirimler ve promosyonlar yapıyorum” dedi.

Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay, seçimin ardından göreve
geldikten sonra 100 gün içinde
Karabağlar’da 58 mahalleyi de mahalle
muhtarlarıyla birlikte adım adım
dolaşarak, mahallelerde yaşanan
sorunları yerinde inceledi. Mahalle
muhtarlarıyla aylık periyotlarda
düzenlediği toplantılarla birlikte,
belediyeye iletilen sorunları sahada da
inceleyen Başkan Kınay, mahalle
sakinlerinin yaşadığı problemlere çözüm
getirmek için çalışmaya devam
ettiklerini dile getirdi. Sorun tespiti
çalışmalarında Başkan Kınay, sorunları
yerinde birer birer inceleyip not alarak,
ilgili birimlere talimatlarını vererek,
yaşanan sorunların takipçisi olduklarını
ifade etti. Çalışmalar sırasında
vatandaşlardan gelen şikayetleri de
dinleyen Başkan Kınay, bu sorunları

çözmek için her zaman sahada
olduklarını ve vatandaşları yalnız
bırakmadıklarının altını çizdi.
Karabağlar’daki mahalleler arasında
ayrım yapmadan her bir mahallenin
sahip olduğu eksikliklere yönelik
çalıştıklarını vurgulayan Başkan Kınay,

kimsenin öteki hissetmediği bir
Karabağlar için tüm belediye ekipleri ile
koordinasyon içinde çalıştıklarını
belirterek, “Biz çalışma arkadaşlarımızla
birlikte her zaman sahada olmayı
sürdüreceğiz. Karabağlar’da hiçbir
vatandaşımız kendini yalnız ya da

unutulmuş hissetmeyecek.
Arkadaşlarımızla birlikte bize gelen her
bir talebi değerlendirmeye alıyoruz.
Vatandaşlarımızın huzurla yaşadıkları
bir Karabağlar için çalışıyoruz”
ifadelerini kullandı. Mahalle gezilerinin
ilk turunu tamamlamalarının ardından
bu çalışmalarının ilerleyen zamanda
yeniden yapılacağını belirten Başkan
Kınay, Ağustos ayında esnaf ve mahalle
buluşmaları da düzenleyerek,
vatandaşların yanına giderek sorunları
dinleyeceğini ifade etti. Muhtarlara
gelen şikayetlerin yanında esnafın ve
vatandaşların yaşadıkları sorunlarla
birebir ilgilenerek, bu sorunları çözmek
adına yeni çalışmalar
gerçekleştireceklerini vurgulayan
Başkan Kınay, vatandaşların her zaman
yanında olduklarının altını çizdi. 
(Haber Merkezi)

Dikili Belediyesi ve Yayıncılar Kooperatifi
(YAYKOP) iş birliği ile 20-28 Temmuz
tarihleri arasında gerçekleşen 3. Dikili
Kitap Günleri dolu dolu geçti. Dikili 75. Yıl
Parkı’nda 9 gün süren 3. Dikili Kitap
Günleri’nin son akşamında Melih Aşan
“Ekolojik, Tasarım Kuramı ve Kentlerimizde
Ekolojik Tasarım ve Kamusal Alan
Tasarımları”, Özge Doğar “Günümüzde
Cumhuriyet Kadını” ve basının önemli
kalemlerinden gazeteci-yazar Murat Ağırel
“Türkiye’de Uyuşturucu Kaçakçılığı,
Göçmen Krizi, Terör Finansmanı” konulu
söyleşiler gerçekleştirdiler. Latin ve dünya
müziklerinden eserler sunan Rumba
Quartet konseri ile 3. Dikili Kitap Günleri
noktalanmış oldu. 3. Dikili Kitap Günleri’nin

çok verimli geçtiğini belirten Dikili Belediye
Başkanı Adil Kırgöz şu ifadelerde bulundu:
“Kitap Dikili’de Güzel! diyerek bu yıl
“Aydınlık Bir 100 Yıla Doğru Türkiye”
temasıyla gerçekleştirdiğimiz Dikili Kitap
Günleri’nde 50 yayınevi stand açtı,

ülkemizin önemli yazarları, edebiyatçıları,
gazetecileri ve siyaset insanları söyleşiler
gerçekleştirdiler, kitaplarını imzaladılar.
Yerel yazarlarımızı da okurlarımızla
buluşturduk.  Bu yıl bir ilk olarak kültür ve
sanat etkinliklerine de yer verdik.
Birbirinden güzel konserlerimiz oldu. Dikili
halkı ve Dikili’ye gelen misafirlerimiz her
şeyin en iyisine en güzeline layıklar.
Gelecek sene daha da güzel Kitap Günleri
gerçekleştireceğiz. Yayıncılar Kooperatifi
(YAYKOOP) Yönetim Kurulu Başkanı Elif
Tatar başta olmak üzere ekibine, çalışma
arkadaşlarıma, emeği geçen herkese ve 9
gün boyunca bizleri yalnız bırakmayan tüm
yurttaşlarımıza teşekkür ediyorum.” 
(Haber Merkezi)

3. Dikili Kitap Günleri dolu dolu geçti

Hedef daha yeşil 
modern Bayraklı
Bayraklı belediyesi park ve bahçeler
müdürlüğü ekipleri, ilçe genelindeki
parklarda başlatılan bakım ve onarım
çalışmalarını sürdürüyor. Bu kapsamında
parklarda budama, çim biçme, temizlik,
boyama işlemleri yapılıyor, kauçuk
zeminler, elektrik ve su tesisatları da İzmir
Büyükşehir Belediyesi iş birliğiyle
yenileniyor. Bayraklı Belediye Başkanı
İrfan Önal, "Vatandaşlarımızın
sosyalleşebileceği, spor yapabileceği ve
çocuklarımızın güvenle oynayabileceği
alanlar oluşturmak için çalışıyoruz.
Hedefimiz daha yeşil ve daha modern bir
Bayraklı" dedi. (Haber Merkezi)

Barbaros'a kilit 
parke güzelliği
Menderes Belediyesi tarafından 44
mahallede eksik ve ihtiyaçlara yönelik
çalışmalar hız kesmeden devam ediyor.
Bu kapsamda fen işleri müdürlüğü
tarafından sürdürülen yenileme ve
düzenleme çalışmalarıyla Barbaros
Mahallesi'nde 1600 metre kare alan kilit
parke ile döşendi. Başkan İlkay Çiçek,
“Vatandaşın kalbine dokunacak, onların
taleplerine çözüm olacak hizmetler için
sözümüzü vermiştik. Planlı ve koordineli
bir şekilde Menderes'imizin eksiklerini
gideriyoruz. Bu kapsamda da Barbaros
Mahallemizde kilit parke çalışmalarımızı
gerçekleştirdik. Menderes’imizin her
noktasında çalışmaya devam edeceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Duman, gençlerle 
dostluk maçı yaptı
Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
önceki haftalarda Hasanağa Bahçesi'nde
basketbol oynarken sohbet ettiği Bucalı
gençlere verdiği ‘karşılıklı futbol
müsabakası’ sözünü yerine getirdi. Bir
takım oluşturan Başkan Görkem Duman,
sahaya isminin yazdığı 35 numaralı
formasıyla çıktı. Buca Belediyesi Yenigün
Spor Tesisleri’nde gerçekleşen
karşılaşma, heyecanlı anlara sahne oldu.
Dostluk ve kardeşliğin kazandığı maçta,
izleyenler keyifli dakikalar yaşadı. Başkan
Duman, “Gençlerimizi kötü
alışkanlıklardan uzaklaştırarak spor ve
sanatla buluşturmayı hedefliyoruz” dedi.
(Haber Merkezi) 
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Esnaf, banka ve paket
servise çalışmaktan bıktı

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK

Semih Girgin Selahattin Arslan Halit Özer 

Kartlı alışverişlerin komisyon ve kesintilerinden şikayetçi olan esnaf, vatandaşın
nakit alışverişlerine indirim yaparak bankaların pençesinden kurtulmaya çalışıyor



SAYFA 06 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

DENİZ SÜPÜRGELERİ VE YÜZEN BARİYERLER TEMİZ KÖRFEZ İÇİN İŞ BAŞINDA

İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir
Körfezi’ni korumak amacıyla her gün aralıksız
yüzey temizliği yapıyor. Yüzey temizliği
amacıyla inşa edilmiş "Mavi Körfez"
filosundaki gemilerle körfez yüzeyini
temizleyen Büyükşehir Belediyesi ekipleri
temizlik çalışmalarını eş zamanlı olarak
karadan da yürütüyor. Çevre 1, Mavi Körfez 2
ve Mavi Körfez 3 gemileri ile her gün saat
07.00’den itibaren gün boyunca körfezde
temizlik çalışmaları sürdürüyor. Ayrıca, Mavi
Körfez 3 Süpürge gemisi, Körfez'de
yaşanabilecek herhangi bir petrol sızıntısına ilk
müdahaleyi yapabilecek donanıma da sahip.
İZSU Genel Müdürlüğü ise derelerde
kurduğu bariyerler sayesinde atık
malzemelerin denize ulaşmasını engelliyor.

Her sabah çöp birikme alanlarını tespit
ederek göreve başladıklarını dile getiren İzmir
Büyükşehir Belediyesi Deniz Koruma Şube
Müdürlüğü Su Ürünleri Mühendisi Murat
Benligül, “Sabah 7’den akşam 19.00’a kadar
Körfez’deki çalışmalarımızı gemilerimizle
birlikte sürdürüyoruz. 20 kişiden oluşan
müdahale ekibimiz de kıyıya yakın kısımlarda
oluşan çöpleri topluyor. Sportif balıkçılık
yapan balıkçılar ekmek atıyor. Ancak balıklar
bunları yemiyor bize atık olarak geri dönüyor.
Tahta parçaları ve evsel atıklar buluyoruz. Son
6 ayda 380 ton yüzer atık topladık. Son 10 yıla
baktığımızda ise bu rakam 11 bin tonu buldu.
Denizden çıkan çöplerin çoğunluğu insanlara
ait. İzmirlileri bu konuda daha duyarlı olmaya

davet ediyoruz. Plastik su şişeleri, yoğurt
kapları, sepetler, araba lastikleri, poşet
torbalar, kaşıklar ve hatta eski sandalye ve
koltukların bile çıktığı Körfez, İzmir'in en
önemli değerlerinden biri.  Lütfen sahip
çıkalım, kirletmeyelim” şeklinde konuştu.

Yağışlarla birlikte dereler aracılığıyla
taşınan malzemelerin İzmir Körfezi’ne
ulaştığını ifade eden İZSU Genel Müdürlüğü
Merkez Dereler Şube Müdürlüğü Teknikeri
Sebahattin Kırkpınar, “İzmir Körfez’ini
besleyen ana dereler Manda, Meles, Bornova
Çayı, Büyük Çiğli Deresi ve Bostanlı Deresi’ne

yüzen bariyerler çektik. Bu sayede suyla gelen
tahta, dal, plastik gibi malzemeler tutuldu. İyi
de sonuç aldık. Ancak kanal ve derelere atılan
çöpler bazen bariyerleri aşıp körfeze
ulaşabiliyor. 2023 yılında 1500 tona yakın
malzeme aldık. Vatandaşlarımızdan bu
konuda daha dikkatli ve bilinçli olmalarını
diliyoruz. Dereye lütfen bir şey atmayın. Öyle
görüntülere şahit oluyoruz ki inanın dereden
buzdolabı, üçlü kanepe aldığımız oluyor.
‘Dereye atayım ne olursa olsun’ diye bir
mantık yok.  O attığınız şeyler Körfez’e gidiyor
ve denizi kirletiyor” dedi. (Haber Merkezi)

Balçova Belediyesi’nin ilköğretim çağındaki
öğrencilere yönelik yaz tatilinin bir
bölümünü keyifli hale getirme amacıyla
düzenlediği yaz etkinlikleri, büyük ilgi
gördü. Temmuz ayı boyunca süren
etkinliklere ilçe genelinde katılan 575
öğrenci, gerçekleşen aktivitelerle keyifli
zamanlar geçirdi. Agora Sineması’nda film
izleyen öğrenciler, Karşıyaka
Belediyesi’nin Evrensel Çocuk Merkezi ve
Eğitim Kampüsü’nü, Karabağlar
Belediyesi’nin Nasrettin Hoca Çocuk Kültür
Bilim Merkezi’ni ve Konak Belediyesi’nin
Sancar Maruflu Bilim ve Spor Merkezi’ni
ziyaret ederek hem eğlendi, hem öğrendi.

Başkan Onur Yiğit, “Bu etkinliklerde iş
birliği yaptığımız ilçe belediyelerine, kurum
ve kuruluşlara teşekkür ediyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, Bornova Arama
Kurtarma Derneği (BORAK)
yönetimi ile bir araya
gelerek olası afetlerde ortak
çalışmanın temellerini attı.
Toplantıda, afet anında ve
sonrasında yürütülecek
çalışmaların önemine dikkat
çekildi. Doğal afetlere karşı
dirençli kentlerin
oluşturulması gerektiğini
vurgulayan Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
“Afet anında ve sonrasında
gerçekleştirilecek arama
kurtarma çalışmaları büyük
önem taşıyor. Bu anlamda
yerel yönetimlerin ilgili

kurumlarla iş birliği içinde
olması gerekiyor” dedi. Eşki,
Bornova Belediyesi olarak
bu alanda atılacak her
adıma destek vereceklerini
belirtti. 

BORAK Genel Başkanı
İrem Demircan, Bornova
Belediyesi’nin ve Başkan
Ömer Eşki’nin doğal afetler
ve sonrasında yapılacak
çalışmalarla ilgili
yaklaşımının diğer tüm yerel
yönetimlere örnek olması
gerektiğini belirterek,
“Birlikte önemli çalışmalara
ve projelere imza
atacağımıza inanıyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Bornova’da afetlere 
karşı ortak çalışmaKonak Belediyesi’nin farklı

mahallelerde yer alan semt
merkezlerinde Konak Halk
Eğitim Merkezi iş birliğiyle
verilen hobi ve el sanatları
kursları, her yaştan vatandaşa
verdiği eğitimlerle büyük ilgi
görürken birçok hikayeye de ev
sahipliği yapıyor. Hobi ve el
sanatları kurslarının yüzlerce
kursiyeri arasında yer alan Güler
Kurtul ve Hatice Malay, yıllardır
katıldıkları kurslardan aldıkları
sertifikalar sayesinde usta
öğretici oldular. Kursiyer olarak
başladıkları Prof. Dr. Nermin
Abadan Unat Semt Evi’nde el
sanatları alanında usta öğretici
olarak eğitim veren Kurtul ve
Malay, kendi hikayelerini
yeniden yazmanın yanı sıra
azimleriyle de herkese örnek

oldu. Arkadaşlarının
başarısından cesaret bulan ve
katıldığı kursların ardından önce
kalfalık ardından da usta öğretici
belgesini alan 60 yaşındaki Leyla
Birgül Emekli ise eğitim vermek
için gün sayıyor. 60 yaşındaki
Hatice Malay, hobisini meslek
edinmekten duyduğu mutluluğu
şu sözlerle dile getirdi: “Ev
hanımıydım, meslek sahibi
oldum. Hepimiz yıllarca
gittiğimiz kurslarda ortaya çıkan
ürünlerimizi satışa sunarak aile
bütçemize katkıda bulunduk.
Kadınlar kurslar sayesinde
evden dışarı çıkıp sosyalleşti, en
önemlisi de pek çok kişi moral
buldu. Konak Belediyesi’ne ve
Konak Halk Eğitim Merkezi’ne
verdiği destek için teşekkür
ederim” dedi. (Haber Merkezi)

Konak’ın hobi kursları 
meslek sahibi yapıyor
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Ne zor şeydir
anlaşılmak… ŞAHİN

YAZAR ANDACI
İLKNURilknursahin09@gmail.com

Ne zor şeydir anlaşılmak, karşımızdaki
tarafından duyulmak, inanılmak.
Anlattıklarımızın karşı tarafa tüm
şeffaflığıyla iletilmesi, kelime oyunu
yapmadan, en saf halimizle söylediklerimiz
hakkında oturulup düşünülmesi, düşünülen
sözcüklerin ince ince süzgeçten
geçirilmesi…

Ne zor şeydir karşımızdaki insanla aynı
frekansta olmak, onunla yapılan sohbet
sırasında zamanın su gibi akıp gitmesi,
saatlerin farkına varamamak…

Ne zor şeydir “ruhsal eşleşme” denen
şeyin herkesle olmaması, anlattıklarımızın
karşı tarafa duvara çarpar gibi çarpıp bize
geri dönmemesi, dinlenmek, karşı tarafın
bizimle aynı fikirde olması, onun yanında
söylediklerimizin bir kıymetinin olması…

İnsan, herkesle anlaşamaz. Hayata aynı
pencereden baktığı insanı çoğu zaman
bulamaz. Çünkü herkesin yetiştiği ortam,
düşünce yapısı ve hayata bakış açısı
birbirinden farklıdır. Aynı aileden olsa bile
bazen bir insan diğerine karakter olarak
asla ve asla benzemez. 

Söyler insan içinden geçenleri, hayallerini,
düşüncelerini fakat etrafında çoğu zaman
ona destek veren biri olmaz. Çünkü onun
hayalleri, bir diğerinin düşünceleriyle
uyuşmaz. 

Hangisi yanlıştır peki? Yapmak
istediklerimiz mi? Yoksa onları anlatış
şeklimiz mi? Yoksa kime, neyi, nasıl
anlattığımız mı?

Belki de hepsi yanlıştır ya da hepsi
doğrudur. Ya da bazıları doğru, bazıları
yanlıştır. Bunu iyi analiz edebilmek için
kendimize bir çember oluşturup, fikrine
güvendiğimiz insanlarla düşüncelerimizi
paylaşmamız, onların fikrine kulak
vermemiz gerekir. 

Büyüklerimiz ne kadar güzel söylemişler
“her doğru her yerde söylenmez” diye.
Çünkü insan, her şeyi karşısındakiyle ulu
orta paylaşamaz. Paylaşmamalı da… 

Herkesin kendisine ait bir “mahrem
alanı” olmalı. İçinde özel fikirlerini, sırlarını
barındırdığı, kendisini korumaya aldığı,
karşısındakine yeri gelince mesafeli
davrandığı…

İnsan, kendisini anlayan insanlar
çemberini bu yüzden oluşturmalı. İyi
seçmeli etrafındakileri. Kime, neyi, ne
ölçüde anlatacağını bilmeli. Bunu yaparken
de dikkatli olmalı. 

Annem bana her zaman “yetişkin insanın
çok fazla dostu olmaz” derdi. Bu sözün
kıymetini büyüyünce kavradım. İnsan,
büyüdükçe fikirleri de büyüyor, sorunları
da. Anlatacakları da büyüyor
anlatamayacakları da. Başına gelen olaylar
silsilesi yüzünden dostunu, düşmanını ayırt
etmek zorunda kalıyor. Bu tabii ki, her
zaman tatlılıkla ve mutlulukla olmuyor.
Bazen en acı şekilde öğreniyor insan kime
güvenip kime güvenmemesi gerektiğini ve
kiminle anlaşıp kiminle anlaşamayacağını…

O yüzden zordur anlaşılmak ve kendini
karşı tarafa anlatmak… Bir insanı tanımak
zordur çünkü… ve ona güvenmek, sırtını
yaslamak… Sezgileriniz ne kadar kuvvetli
olursa olsun şaşırtır sizi bazıları… Hiç
tanıyamamışım dersiniz ya da keşke hiç
tanımasaydım… Lakin olan olmuş, başa
gelen çoktan gelmiştir artık. Geçmiştir
zaman… 

O yüzden insan, kendisini anlayan insan
bulduğu zaman sıkı sıkı sarılmalı ona.
Çünkü seni anlıyorum demek, seni
dinledim, sana hak verdim kendimi senin
yerine koydum, seninle aynı duyguları
paylaşıyorum demektir.…

Güneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemiGüneş ağaçları ile şarj dönemi
İzmir Büyükşehir Belediyesi, İzmir’in iklim nötr ve

akıllı kent hedefine hizmet edecek örnek bir
projeyi daha hayata geçirdi. Sürdürülebilir ve
yenilenebilir enerji kaynaklarının kullanımını
artırmaya yönelik çalışmalar kapsamında kente
hibrit güneş ağaçları monte edilmeye başlandı.
İzmir Büyükşehir Belediyesi İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Dairesi Başkanlığı İklim Değişikliği ve
Temiz Enerji Şube Müdürlüğü ile ESHOT Genel
Müdürlüğü’nün yanı sıra Enerji Sanayicileri ve İş
İnsanları Derneği (ENSİA) iş birliği ile kentin ilk
İklim Nötr Noktası Karşıyaka Bostanlı’da
oluşturuldu. Yurttaşların yoğun olarak
kullandığı lokasyonda hibrit güneş ağacı (ağaç
şeklinde güneş paneli direği) kuran Büyükşehir,
hem rüzgardan hem de güneşten elde ettiği
enerjiyi, elektriğe çevirerek İzmirlilerin
kullanımına sundu. (Haber Merkezi)
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‘2025 KABUS YIL
OLMASIN’ UYARISI

Ege Turistik İşletmeler ve
Konaklamalar Birliği(ETİK)
Başkanı, Türkiye Otelciler
Federasyonu (TÜROFED)
Başkan Yardımcısı Mehmet İşler
2024 yılının, yüksek enflasyon,
girdi maliyetlerindeki artışlar,
dövizin baskılanması, turist
sayısındaki kayıplar gibi nedenlerle
zor bir yıl olarak geçtiğini, uygun
krediler sağlanmazsa önümüzdeki
yılın turizm sektörüyle birlikte 60
yan sektör için kabus yılı olacağını
savundu. İşler, hizmet yönünden
ihracatçı sayılmalarına rağmen
ilgili uygulama ve kredilerden
yararlandırılmadıklarına dikkati
çekti.  Dünya ile rekabet etmek ve
geldikleri noktayı koruyabilmek
için turizm tesislerinin yenilenmesi
ve geliştirilmesinin şart olduğunu
belirten ETİK Başkanı İşler güncel
koşullar nedeniyle çok zor
durumda olduklarını söyledi.
‘ÇEKLERLE VURULDUK’  

Mehmet İşler; “Tesislerimizi
yenilemek, geliştirmek için yatırım
yapmamız, sezon biter bitmez yeni
sezon için çalışmaya başlamamız
gerek. Yenileme için, gelişim için,
uluslararası alanda rekabet için bu
şart. Yatırım için kaynak
bulamıyoruz. Şu andaki faizlerle
kredi alıp yatırım yapmamız
mümkün değil. Bu sene maalesef
birçok turizmci çeklerle vuruldu.
Çok zor durumda kaldı. Tesisler
satışa çıktı. Hükümet yetkilileri,
karar vericiler bir an önce turizm
sektörü için Eylül Ekim aylarında
Eximbank veya dış kaynaklı
kredilerin önünü açmalıdır. Kışın

bu kredilerle yapmamız
gerekenleri, hatta zorunlu olan
yenileme ve geliştirmeleri
yapabilelim ki, ülke ekonomisinin
çarkları yağlanmaya devam etsin.
Ekonomiye katma değerimiz
sürsün. Turizmci yeni sezona
güvenle bakabilsin. Aksi halde bu
faizlerle, verilenlerin çok pahalı
olduğu bir faiz anlayışının
içerisinde turizmci de, ülkede
kendini geliştiremez, yenileyemez,
yatırımlara giremez. Özellikle de
bu yıl maliyetlerin artış
oranlarında dövizin artmaması,
enflasyonun çok yüksek olması,
kar marjının zorunluluklar
dolayısıyla çok düşük tutulması,
misafir ve müşteri kaybının

tahminlerin üzerinde olmasından
dolayı turizmci zor durumdadır.
Önümüzdeki yıl ve yılların
kurtarılması turizmciye uygun
faizli kredi kaynaklarının açılması
ile mümkün olabilir. Turizmci
ancak bu şekilde açıklarını bir
nebze olsun kapatabilir. 2025’i sağ

salim görebilir. Aksi halde 2025
Türk Turizmi için bir kabus yılı
olacaktır. Bu kabus sadece
turizmci için söz konusu değildir.
1250 çeşit malın girdiği turizm
sektörünün kabusu, beslediği 60
yan sektöründe kabusu olacaktır.”
(Haber Merkezi)

Türkiye'nin kruvaziyer turizmi 2024
yılının ilk yarısında büyük bir ivme
kazandı. Ulaştırma ve Altyapı
Bakanlığı'ndan alınan verilere göre, bu
yıl ülkemize gelen kruvaziyer gemisi
sayısında büyük bir artış yaşandı. Ocak
ayında 19 bin 986 kişiyle başlayan
kruvaziyer turizminde Haziran ayında bu
rakam 243 bin 551 kişiye ulaşarak
toplamda 574 bin 509 yolcuya ulaştı. Yılın
ilk yarısının sonunda toplamda
kruvaziyer gemisi yolcu sayısı
Samsun’da 10 bin 852 kişi olurken,
Trabzon 9 bin 905 kişi, Sinop ise bin 790
yolcu sayısı ile en çok tercih edilen
limanlar arasında yer aldı. 
(Haber Merkezi)

KRUVAZİYERDE
2024 sevindirdi

Ege Otomotiv Derneği (EGOD) ‘Duayen
Sohbetleri’ etkinliklerine başladı. EGOD
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Torun,
‘Duayen Sohbetleri’ toplantı serisini
başlatmanın heyecanı içinde olduklarını
ifade ederek, “Bu toplantı serisinde
alanında uzman konukları ağırlayarak
üyelerimize sektörel, ekonomik ve
finansal anlamda katkı sunmak
istiyoruz” dedi. EGOD Duayen Sohbetleri
toplantısının ilkinde Finans Danışmanı
Naim Şeref Velioğlu sunumunda,
faizlerin önümüzdeki yılda yüksek
seyredeceğini, bankaların kredi
vermelerine daha fazla kısıt
getirileceğine dikkat çekerek, 2025
yılında firmaların kaynak bulmakta daha
da zorlanacağını savundu. 
(Haber Merkezi)

EGOD’da ‘Duayen 
Sohbetleri’ başladı

EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Serkan Önder

TURİZMDE 

Ege Turistik İşletmeler ve Konaklamalar Birliği Başkanı Mehmet İşler 2025 
yılının turizm sektörüyle birlikte 60 yan sektör için kabus yılı olacağını savundu

Mehmet
İşler
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Menopoz doğal 
bir süreç, ancak!

Aileye katılacak her yeni bebeğin dünyaya geliş
süreci kuşkusuz her aile üyesi için büyülü
ve heyecanlı bir bekleyiş. Ancak bu süreç
mutluluğun yanında bazı zorlukları da
barındırıyor. Özellikle anne açısından çok
hassas bir dönem olduğunu vurgulayan
çocuk sağlığı ve hastalıkları, yenidoğan
uzmanı Prof. Dr. Nermin Tansuğ, “Doğum
sonrası anne, hormonal değişikler
sebebiyle fiziksel ve psikolojik olarak
hassastır. Dolayısıyla kimi durumlarda
depresyon oluşabilir. Bu yüzden hem
annenin hem de bebeğin bu dönemde ilgi ve
şefkate ihtiyacı olduğu unutulmamalı”
uyarısında bulundu. (Haber Merkezi)

Lohusalık dönemi
şefkat çok önemli

Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle aynı anda genel cerrahi ekibi
tarafından kolon kanseri, üroloji bölümü tarafından da böbrek kanseri ameliyatı yapıldı

Robotik cerrahi teknolojisiyle hastalarına
şifa dağıtmaya devam eden İEÜ Medical
Point Hastanesi’nde bir ilk daha
gerçekleştirildi. İEÜ Medical Point
Hastanesi’ne başvuran Tuncay Andiç’in kolon
kanseri olduğu tespit edilirken, yapılan
tetkiklerde sol böbreğinde de tümör olduğu
belirlendi ve Andiç için ameliyat kararı alındı.
Andiç, robotik cerrahi teknolojisiyle aynı
anda hem genel cerrahi hem de üroloji
bölümünün ortak çalışmasıyla sağlığına
kavuştu. Andiç, İEÜ Medical Point
Hastanesi’nde robotik cerrahiyle aynı anda
ameliyat eden ilk hasta olarak kayıtlardaki
yerini aldı. 

Andiç’in kolon kanseri ameliyatını
gerçekleştiren Genel Cerrahi bölümünden

Tayfun Yoldaş, “Hastamız bağırsağın son
kısmında kanama şikayetiyle bize başvurdu.
Yaptığımız tetkiklerde hastanın hem kalın
bağırsağının sonunda (rektum) bir tümör ve
aynı zamanda da böreğinde de bir tümöre
rastlanıldı. Kemoterapi sürecinin ardından
ameliyat yapmamız gerekti. Ameliyatı da
üroloji ekibimizle birlikte robotik cerrahi
kullanarak gerçekleştirdik. Biz bağırsağa
müdahale ettik. Bu ameliyatta da hem hasta
hem de kendimiz robotik cerrahinin
faydalarından yararlandık. Sonrasında hızlı
bir iyileşme periyoduna hasta girdi. Robotik
cerrahi sayesinde ameliyatı daha hassas bir
şekilde gerçekleştirdik. Daha az kan kaybı
olurken, iyileşme süreci de daha hızlı oldu.”
dedi.  Andiç’in böbreğindeki tümörü ameliyat

eden Üroloji bölümünden Prof. Dr. Gökhan
Koç ise, “Hastamızda kalın bağırsak tümörü
saptanmıştı. Kemotrapi süreci vardı.
Sonrasında genel cerrahi bölümünün
planladığı bir rektum cerrahi sırasında sol
böbreğinde de saptanan tümörü aynı seansta
robotik cerrahiyle tedavi etmeye karar verdik.
Açtığımız küçük deliklerle ameliyatı
gerçekleştirdik. Eski yöntemi kullansaydık
büyük bir kesiyle ameliyatı gerçekleştirmek
zorunda kalacaktık. Hastanın sol
böbreğindeki tümörü tamamen çıkardık.
Hastanın hem ameliyat hem yatış süresi
kısaldı. Sol böbreğini tamamen çıkardık.
Hastanemizde aynı anda robotik cerrahiyle
iki ameliyat yapmış olduk” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Türkiye’nin dördüncü,
bölgenin ise ilk üniversitesi
olarak 1955 yılında kurulan
Ege Üniversitesi’nin aynı yıl
eğitime başlayan ilk üç
fakültesinden birisi olan EÜ
Ziraat Fakültesi,
kuruluşundan bugüne değişen
çağın ziraat ve peyzaj bilim
disiplinindeki
gereksinimlerine uygun
olarak Bahçe Bitkileri, Bitki
Koruma, Peyzaj Mimarlığı,
Süt Teknolojisi, Tarım
Ekonomisi, Tarım Makinaları
ve Teknolojileri Mühendisliği,
Tarımsal Yapılar ve Sulama,
Tarla Bitkileri, Toprak Bilimi
ve Bitki Besleme ve Zootekni
bölümleri olmak üzere on
bölümle, Türkiye, tarımsal
öğretiminin gelişimine
bilimsel katkılar sunuyor.
Teorik eğitimle uygulamalı
eğitimi harmanlayarak
sürdüren fakülte ayrıca
bünyesinde bulundurduğu
Menemen Araştırma

Uygulama ve Üretim Çiftliği,
Mordoğan Araştırma,
Uygulama ve Deneme
İstasyonu’nda uygulamalı
eğitimler veriyor. Ülke ve
bölge tarımının
modernleşmesi misyonu ile
hareket eden ve tarımın her

dalında araştırma, teknoloji
ve hizmet üreten EÜ Ziraat
Fakültesi, sadece eğitimde
değil sosyal alanda da
öğrencilerine her türlü imkanı
vererek kaliteli bir eğitim
olanağı sunuyor. 
(Haber Merkezi)

“Huzurlu üniversite, 
aydınlık gelecek...”
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Kaçınan mı
ilgisiz mi?

Kaçınan partnerin duygusal yakınlığı
sürekli kontrol etme ihtiyacı ilgisiz
partnerin uzaklaşma ihtiyacı ile hep
karıştırılır. Bu kafa karışıklığını
gidermek için bugün ki yazımda kaçınan
partner ve ilgisiz partner arasında ki
farkı ortaya koymak istiyorum. Bu farkı
ortaya koyabilmek için öncelikle kaçınan
partner tanımını iyi yapmamız gerekir.
Kaçınan partner, duygusal yakınlık
kurmada zorlandığı gibi partnerine
bağlılık gösteren tutum ve ifadeler
kullanmaktan rahatsız olur. Duyduğu bu
rahatsızlık onu partneri ile sürekli
mesafeyi korumasına neden olur.
İlişkide özerklik ihtiyacını diğer
bağlanma stillerine göre çok yoğun
hisseder. İkili ilişkileri olsun, arkadaş
veya dostluklarında bile duygu dili ile
konuşmakta zorluk yaşar. İlişkisel
ihtiyaçlarını partnerinden saklar. Bu
nedenle her ilişkisinde bağ kurma
sorunu ile karşı karşıya kalır. Bu da
özellikle onu romantik ilişkilerinde
zorlar. Bağ kurmada yaşadığı zorluk ve
duygusal ifadelerden imtina etmesi
partnerini çok zorlar. Partneri kendini
reddedilmiş ve istenmiyor hissettiği için
kendini ilişkide değersiz ve görülmemiş
hisseder. 

BİLİNÇLİ SEÇİM
İlgisiz partner ise ilişkisinde

partnerinin istek ve ihtiyaçlarının
farkındadır ama partnerinin istek ve
ihtiyaçlarını bilinçli bir seçimle
karşılamaz. Bu bir bağlanma stili içinde
görülen durumlardan farklıdır. İlgisiz
partner, ilişkisine zaman ve duygusal
yatırım yapmak istemez. Sözleri ve
davranışları tutarsız olduğu gibi
partnerine karşı merak duygusu da
yoktur. İlişkide partnerinin kişiliğini
görme gibi bir çabası olmadığı gibi daha
çok ilişkide ki tutkuyla ilgilenir. İlgisiz
bir partnerin karşısındaki kişi kendini
yine reddedilmiş ve değersiz hisseder.
İlgisiz partner, partnerinin kendisiyle
ilgili suçlamaların karşı bu partnerini
kolayca manipüle edip suçlamayı tercih
eder. Bu onun çok az ilgiyle partnerini
ilişkide tutmak için kullandığı kontrol
etme yöntemidir. Kaçınan bağlılığı olan
partner, duygusal mesafeyi korumak için
partneri ile daha az zaman harcarken
ilgisiz partner kaçınandan farklı olarak
partnerine yeterince ili ve merak
geliştirmediği için mesafe koyar. Her
ikisinin ayırıcı en önemli farkı ise
kaçınan partnerin her ne kadar partneri
ile duygusal mesafeyi korumaya zorlansa
da bir şekilde partnerinin ihtiyaçlarını
karşıladığı gerçeğidir. 
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Görsel Yönetmen
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NİHAT AK

Haber Müdürü
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Menopoz döneminde pek çok kadında kas
kütlesi azalırken yağ kütlesi artıyor ve
inatçı kilolar zayıflama çabalarına
meydan okuyabiliyor. Ancak bu tabloyu
tersine çevirmek mümkün! Beslenme ve
diyet uzmanı Ezgi Hazal Çelik “Menopoz
ile birlikte özellikle karın çevresinde
yağlanma diğer vücut bölgelerine oranla
daha fazla artış göstermektedir. Bu
durum obezite, insülin direnci ve diyabet
riskini artırmaktadır. Ancak günlük
yaşam alışkanlıklarında bazı basit
değişikliklerle etkili sonuçlar almak ve
bu süreçte ideal kiloya kavuşmak
mümkündür” diyor. (Haber Merkezi)
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Canım ülkemde neyin ne zaman ne olacağı hiç
belli olmaz, çocukluğumdan beri bu böyle. Her an
her şey olabilir.  Bazıları gibi sonradan değil,
hakemlikten önce yazmaya başladık. 40 yıldır bu
camianın, her camianın içindeyim. İzmir ile Ege
başta başlamak üzere, Diyarbakır'da dahil
özellikle hakem camiasının ciğerini, akını karasını
iyi bilirim. Doğru görünenin yanlış olduğunu,
yanlış sanılanın doğru olduğunu da bizzat
yaşadım. Şahsımda hayal kırıklığı yaratanlar, fos
çıkanlar da oldu, gönlümün sırça köşkünde yer
edinenler de. Hala kıpırdamadan öylece duranlar
da. Haşa peygamber, evliya değilim, herkesi
mimleyen de değilim. Yalnız şu bir gerçek. Her
duyduğun, hissettiğin öyle paldır küldür yazılmaz
ki. Her şey de yazılmaz ki. Şahsi fikir olunca
mesela. Herkes sevilmez, sayılmaz ki. Naçizane bu
satırların yazanı kardeşiniz, o kadar TFF ve MHK
başkanı, yönetim kurulu üyesi gördü ki, yaşadı da
bizzat. Ne olursa olsun başarılar dilerim.
Kaybettiklerimize rahmet olsun. Kolay değil
herkesi memnun etmek. Hele ki bu kadar paranın
döndüğü, fanatikliğin yaşandığı bir ortamda. Zor
işler bunlar, gözler önünde. Hele ki bu çağda, elini
kaldırsan. Beğenini, beğenmeyeni çoktur. Zaten
herkes herkesi beğenmek zorunda değil.  Ama,
ancak, emme velakin tek bir şey 'Adalet'te
buluşmak zorundayız. Başka yolumuz yok. Şimdi
lig başlayacak. Yine aynı kara muhabbet. 'Bizi
şampiyon yapmayacaklar, onları yapacaklar'.
Bıktım usandım. Hak arama olarak da lanse
ediliyor, bir de. Ama kendine adalet, nalıncı

keseri gibi. 'Hep bana, hep bana' bu kadar da
olmaz ki. Takımı 3-0 kazanıyor mesela, bir
penaltı şöyle böyle, biri faulle, diğeri de
'ofsaytımsı'. Imsı filan değil, net ofsayt.
Kazandılar ya gıkları çıkmaz. Koca maç boyunca
bir adet taç pozisyonu, o da tabii ki de kendi
aleyhlerine. Yerden havadan topun tamamının
çıkması gerek oysa. Yaygara tonla. Taraftar da
her dediğinize inanır nasıl olsa. Ama böyle
olmaz ki, el insaf edep yahu. Rahmetli Metin
Oktay'ın bir sözü vardır, 'Sen iyi ol ki hakemi de
yenersin çamuru da bahane aramayın'. Ne kadar
doğru, salladığın hakemden medet um, bekle.
Geçiniz, gelecek haftalara bakmayınız, anı
yaşayınız, adam gibi oynayınız.

ÜÇ BAŞKAN İLE ÜYELERE BAŞARILAR
Bu satırların yazarı 20 yılla yakın TFF'de

hakemlik yaptı. O kadar imkânım olduğum halde.
Bugüne dek araya ne birini araya soktum ne de
arattırdım. 'Başarılı maç yönetti' diye faks da
çektirmedim. Çanta taşımadım, palto tutmadım,
şişe mantar patlattırmadım, bardaklarına su ile
buz eklemedim. Dümdüz biriydim, hala öyleyim.
Pişman mıyım asla. Daha yüksek mevkilere gelir
miydim? Ne bileyim nasip kısmet bir yerde bu
işler. Alnının teriyle gelenler kendilerini bilir,
aman ha. Üstlerine alınmazlar zaten. Bir şeyler
olmaması mümkün değil, o kadar insan var.
Kardeşler bile aynı değil. Karakter kişilik çok
farklı, her birimizde. Kavun değil ki koklayıp
bilesin. Bakışlardan tavırdan, bile anlaşılır ne
yapmak istediği. Hele ki topu aldı, o mukaddes
sahaya yaklaşmaya başladı ya. İşte o zaman bak
yüzüne her şey apaçık ortada. Kimse sütten çıkmış
ak kaşık değil ki. Emin olmadan, ispatın olmadan
da yazamazsın ki. Bana yakışmaz. 2015'de
hakemleri odaya hapis olayı yaşandı. Dernek sus
pus. Çok sinirlendim, üzüldüm. Boşaymış,
koskoca anlı şanlı, ilk üyelerinden olduğum
TFFHGD'den tık çıkmamışken. Bana da ne
oluyor, üzülüyorum. Bir de 8 Mart vakası yaşandı
canım memleketimde. Zamana bırakmak gerekti,
bu yazım da öyle. Zaman her şeyin ilacı. TFF
başkanı değişti, TFFHGD başkanı da hatta
amblemi de. Değişiklik iyidir genelde. Tarih 28

Ekim 2015, hakemler Çağatay Şahan, Adil Sinem,
Cevdet Kömürcüoğlu, Kutluhan Bilgiç, Emre
Altun ve Bahattin Şimşek, dört buçuk saat
odadan çıkamadı, çıkarılmadılar. Unutmadım ne
bileyim pişmandır belki de İbrahim
Hacıosmanoğlu başkan. Herkes hata yapar.
Göreve gelir gelmez. Kurulların istifasını istedi,
onlar da değişti. 2021'de MHK başkanı olan istifa
eden, Ferhat Gündoğdu hocam kardeşim tekrar
başa geçti. Yıllardır tanır bilirim. Boş adam değil,
donanımlıdır. Ekipçe öyleler, biri hariç. Adını

yazmayayım, reklamı olmasın. Bizim buralardan.
Kurulda görev yapacak hakem eğitimcisi
Sabahattin Şahin hocama, Mustafa Kâmil
Abitoğlu kardeşime, ekibe, her üç başkanıma
başarılar kolaylıklar diliyorum. Yeni yeni yeniden,
diyelim. Allah yar ve yardımcıları olsun, Allah
utandırmasın. Maziye takılıp kalırsak ohoo...

BİR AY ÖNCESİ, ÇOK DA DEĞİL
Bu arada güzel derneğimin yeni amblemi bir

tuhaf olmuş, beğenmedim. Değişim değil yani.
Eskisi de pek güzel değildi aslında. Güçlü dernek
imajını vermekten uzak. İllaki çöpten, adam
figürü. Gerilmiş topa vurmaya hazırlanan futbolcu
figürü. Ne alaka, hakem top mu oynuyor ?
Düdüğün üstündeydi, çöpten adamın önündeki
top düdüğün içine girmiş. Garip bir ironik mesaj
sanki. Top saklanmış, düdüğün içinde. Bırakın
ortada dolaşsın top. Ne de olsa yuvarlak. Düdük

zırhı, saklanacağı yer değil topun. Düdüğe
emanet.  Atatürk vinyeti güzel gitmiş, şık olmuş
teşekkürler. Ay-Yıldızlı bayrağımız da olmalı.
Kırmızı - beyaz ya. Renkli figür koymazlar.
Takımlara atıfta bulunulmasın diye. Hakem
bayrakları da sarı ile kırmızı, renkli ya. Dikkat
çeksin diye. Peki niye illa siyah, beyaz, mor,
eflatun renkler. Bu dört rengi kullanan takımlar
da mevcut. Takıma göre, renk vermemezlik
olmaz. Sahada oyunculardan, farklı renk giyilir
tamam da. Bu arma, apolet, asalet, sancak.

Hakem figürü konmalı,
Milli, Ulusal Ay-Yıldızımız,
hakem bayrakları da.
Yapamadık, olmadı. Yeni
başkan İlhan Erdem'den de
rica edeyim. Şu sıfattaki ilk
F, Faal ibaresi kalkmalı.
Benim gibilerde söz sahibi
olmalı. Ve de
hakemlerimize sahip çıkın,
yalnız bırakmayın ki
farkınız olsun. Gördük işte,
yeni başkan gelince birkaç
isim anında hakemlikten
istifa etti, bıraktı.
Gözlemcilikten de. Onlar

da artık faal değiller, ahde vefaya ihtiyaçları var.
Yoksa unutulup giderler. 'Gelen gideni aratır',
'Nasıl gelirsen öyle gidersin', 'Her karanlık gecenin
aydınlık bir sabahı mutlaka vardır' derler.
Tamamen doğru, az buçuk doğru, yanlış veya
hatalı mı zaman gösterir. Kişisine de bağlı. Ama
şu bir gerçek, hele ki sporda, futbolda, hakemlikte
öne çıkar daha çok, 'Her şeyin bir bedeli var, son
pişmanlık nereye kadar'. Bazen de tam buraya
kadar.  Hepimiz insanız, hata yaparız, yeter ki
ders alalım.  Üstte gördüğünüz fotoğraf çok
önceden, maziden değil, 1 ay önce düğünde
çekildi. Biliyordum, hissediyordum. Demek
neymiş, camialar büyük aile, koskocaman olabilir
ama. Aslında dünya çok küçük. Yeter ki
birbirimize bakacak yüzümüz olsun, gerisi de
teferruat, sönmesin sol memenin altındaki
cevahir. Bizler, ben merkez değiliz, herkes 
böyle bile...

AYDINOĞLU 

METİN

Son pişmanlık
neye yarar

her şeyin bir
bedeli var 

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

Filenin Sultanları'ndan
muhteşem geri dönüş

İZMİR Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü;
Everton, Lazio, Feyenoord,
Olimpiyakos gibi bünyesinde
farklı branşları barındıran
Avrupa kulüplerinin yer aldığı
Avrupa Çok Sporlu Kulüp
Birliği (EMCA)'ya dahil oldu.
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Kadın Sutopu Takımı’nın 2023
yılında LEN Kadınlar
Challenger Kupası’nda
şampiyon olmasının ardından
kulübün Avrupa Çok Sporlu
Kulüp Birliği (EMCA)'ya
kabulü gerçekleşti.

İzmir Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü;
İtalya'dan Lazio, Portekiz'den
Sporting Lizbon,
Hırvatistan'dan Dinamo
Bükreş, İngiltere'den
Everton, Hollanda'dan
Feyenord, Almanya'dan

Bayer Leverkusen ve
Yunanistan'dan Olimpiyakos
gibi dev kulüplerin bulunduğu
birlikte yerini aldı.

Sutopu kadın takımının
Avrupa şampiyonluğu
sonrasında Hırvatistan’ın
Zagreb kentinde ilk
temasların yapıldığını
söyleyen İzmir Büyükşehir
Belediyesi Spor Kulübü
Başkanı Hüseyin Egeli,
"Avrupa'nın dev ekipleri
arasında artık biz de varız.
Amatör branşlara yapılan
yatırımlar sayesinde
kulübümüz bu birliğin
içerisinde yer alacak. İzmir
Büyükşehir Belediyesi,
Türkiye'nin en büyük spor
kulüpleri arasında. Bu
birliktelik, Avrupa'da adımızın
duyulmasına olanak
sağlayacak" dedi. (DHA)

A Milli Kadın Voleybol Takımı, Paris
2024 Olimpiyat Oyunları C Grubu'ndaki
ilk maçında 2-0 geriye düştüğü
mücadelede Hollanda'yı 3-2 mağlup
etti. Olimpiyatlara galibiyetle başlayan
milliler, gruptaki ikinci maçında 
1 Ağustos Perşembe günü saat
10.00'da Dominik Cumhuriyeti ile
karşılaşacak. (DHA)

ÖNÜMÜZDEKİ sezon TFF
3.Lig 4.grup içerisinde
mücadele edecek olan
Turgutluspor yeni sezon
hazırlıklarına 30 Temmuz
Salı günü başlayacak. Yeni
sezon öncesi düzenlenen
basın toplantısında
Başkanvekili İsmet Türker ve
Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın açıklamalarda
bulundu. 7 Temmuz’da
gerçekleştirilen genel
kurulda göreve gelen yeni
yönetimde görev dağılımı
yapıldı. Gökhan Akın’ın
başkanlığındaki yönetimde
başkanvekili İsmet Türker
olurken Asbaşkan Ercan
Hızal, Altyapı sorumlusu
Hüseyin Yasak, musahip
Hasan Örge, Basın Sözcüsü
Murat Duran, Futbol Şube
Sorumlusu Fahrettin Solmaz,

Genel Sekreter Selçuk Akın
ve taraftar sorumlusu Aydın
Temel oldu. 

Geçmiş dönemde
yönetimde görev almış olan
herkese teşekkür eden
Başkanvekili İsmet Türker,
“Salı günü antrenmanlara
başlayacağız. Futbolda başarı
hep beraber olursak
gelecektir. Turgutlulu
oyunculara önem vereceğiz.
Yeni stadımız 2 ya da 3 ay
hafta sonra hazır olacak”
ifadelerini kullandı. Teknik
direktör konusunda yaşanan
belirsizliğin Salı günü
başlayacak olan yeni sezon
hazırlıklarına kadar
netleşeceği aktarılırken
sezon hazırlıklarının U19
ağırlıklı 2005 doğumlu
oyuncularla
gerçekleştirileceği belirtildi.

SÜPER Lig’de yeni sezon
öncesi sol bek Djalma Silva,
stoperler Novatus Mishuru ile
Koray Günter, orta saha Isaac
Solet, sağ bek Nazım Sangare
ve kaleci Ekrem Kılıçarslan ile
kadrosuna takviyeler yapan
Göztepe, kadro değerinde
sondan 3’üncü sırada yer aldı.

Transfermarkt sitesinde
yapılan güncellemelerin
ardından Göztepe’nin 14 milyon
730 bin Euro değeri olduğu
bildirildi.

Son sırada bu sezon tarihinde
ilk kez Süper Lig’de mücadele
edecek Bodrum Futbol Kulübü
yer aldı. Yeşil-beyazlıların 13
milyon Euro civarında kadro
değeri olduğu açıklanırken,
Gaziantep FK 14 milyon Euro ile
sondan ikinci sıraya adını
yazdırdı. Göztepe ise bu iki
kulübü geride bıraktı. Süper
Lig’in en değerli takımı ise 249
milyon 380 bin Euro ile
Fenerbahçe oldu. (DHA)

A Milli Kadın Voleybol Takımı, Paris 2024 Olimpiyat Oyunları 
C Grubu'ndaki ilk maçında Hollanda'yı 3-2 mağlup etti

Ferhat Gündoğdu, Metin Aydınoğlu, Sebahattin Şahin
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ERKAN
KART

SALON: South Paris Arena
HAKEMLER: Francisco Denny Lassi Cespedes
(Dominik Cumhuriyeti), Stefano Cesare
(İtalya)
TÜRKİYE: Vargas, Hande, Eda, Cansu, Ebrar,
Aslı, Gizem (L) (Elif, İlkin, Derya, Meliha)
HOLLANDA: Plak, Knollema, Lohuis,
Bongaerts, Baijens, Daalderop, Reesink (L)
(Jasper, Dambrink, Van Aalen, Buijs)
SETLER: 19-25, 19-25, 25-22, 25-22, 15-13
SÜRE: 2 saat 11 dakika

MAÇIN KARNESİ 3-2

Altay’da Deniz
Kadah kaldı...

TFF 2’nci Lig 'de futbol şubesini bir
şirkete devretme projesinden henüz
sonuç alamayan transfer yasaklısı
Altay, tecrübeli golcü Deniz Kadah’ı 1
sezon daha takımda tuttu. Kalecisi
Ozan Evrim Önenç’le 1 seneliğine
anlaşan siyah-beyazlılar, futbol
kariyerini sonlandırmayı planlayan
Deniz’i de ikna etti. Başkan Süleyman
Özkaral ile bir araya gelen 36
yaşındaki forvet, sözleşmeye imza
attı. İmza atar atmaz ayağının tozuyla
akşam idmanına katılan Deniz
Kadah’ın takımda kalması camiayı da
umutlandırdı. Altay’da 2020-2021
sezonundan bu yana forma giyen
Deniz Kadah, geçen sezon ise 1’inci
Lig’de 21 maça çıktı. (DHA)
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KSK’de sıra orta sahada
TRANSFERDE şimdiye kadar kaleci Hakan Canbazoğlu,

sağ bek ve ön libero Kadir Bakırtaş, stoperler Metin
Peker ile Abdülkadir Öksüz, sağ kanat Ali Sinan Gayla,
forvet arkası Aygün Özışıkyıldız ve santrfor İshak Kurt'u
alan Kaf-Kaf, orta sahanın ortasına yapılacak transferler
için Süper Lig ekiplerinin kamplarını bekliyor. Yeşil-
kırmızılı ekip uzun süredir peşinde olduğu bu
kulüplerden futbolculara imza attırmaya çalışacak. (DHA)
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SAĞLIKLI NESİL
Her yaştan Karşıyakalıları sportif etkinlikler
ile buluşturmak için çalışmalarını sürdüren

Karşıyaka Belediyesi, tatil dönemindeki çocuk
ve gençlere yönelik Yaz Spor Okulları

düzenledi. Haziran ayı sonunda başlayan
program kapsamında voleybol, atletizm,

temel hareket eğitimi, masa tenisi, jimnastik,
okçuluk, yüzme, kano, basketbol ve judo

branşlarında kurslar açıldı. Kayıtları devam
eden Yaz Okulları 29 Ağustos’ta sona erecek. 

SPORLA İÇ İÇE
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal “Yeni
nesillerin sporla iç içe yetişmesini önemsiyor;
ruhsal, bedensel ve sosyal gelişimlerini
desteklemek amacıyla etkinlikler ve kurslar
düzenlemeye devam ediyoruz. Bu anlayışla
modern tesislerde, uzman eğitmenler
eşliğinde gerçekleştirdiğimiz Yaz Okulları ile
çocuk ve gençlerimizi sporla buluşturmaktan
mutluluk duyuyoruz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

TAY PARK’TAN
KANAT ÇIRPTI
Her yıl binlerce sokak hayvanına sağlık
hizmetleri ile şifa dağıtan Karşıyaka
Belediyesi, yaban hayatının
korunmasına da katkı sağlıyor. Kent
içerisinde yaralı, hasta ve bitkin halde
görülen hayvanları tedavi edip tekrar
doğal ortamlarına kavuşturan uzman
ekipler, son olarak bir leyleği yaşama
döndürdü. Vatandaşların ihbarı üzerine
Mavişehir’de yaralı halde bulunan
leylek, iki hafta boyunca özenle tedavi
edildi. Sağlığına kavuşan yaban kuşu,
Mavişehir’deki Tay Park’tan özgürlüğe
kanat çırptı. (Haber Merkezi)
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Bolu'da yaralı bulunan kızıl geyik yavrusunun
bakımı, tedavi için getirildiği veteriner
kliniğinde özenle yapılıyor. Bolu Doğa
Koruma ve Milli Parklar Şube Müdürlüğü
ekipleri, Yedigöller bölgesinde yol kenarında
yaralı kızıl geyik yavrusu buldu. Ekipler, geyik
yavrusunu tedavi için kent merkezindeki bir
veteriner kliniğine götürdü. Veteriner hekim
Ömer Yılmaz tarafından muayene edilen
geyik yavrusunun arka ayağından yaralandığı
belirlendi. "Bala" ismi verilen geyik
yavrusuna, tedaviye alındığı veteriner
kliniğinde özenle bakılıyor, biberonla keçi
sütü veriliyor. Veteriner hekim Yılmaz, geyik
yavrusunun ayağına bandaj uyguladıklarını
belirterek, hayvanın tedavi ve rehabilitasyon
sürecinin ardından doğal yaşam ortamına
bırakılacağını söyledi. (AA)

Geçtiğimiz yıl, 100 bine yakın ziyaretçi ile buluşan
“Şehrin Festivali” 212 Photography Istanbul, yedinci
yılında bir kez daha kapsamlı bir festival deneyimini
30‘a yakın farklı noktada izleyicisiyle buluşturacak. T.C.
Kültür ve Turizm Bakanlığı ve Türkiye Turizm Tanıtım
ve Geliştirme Ajansı’nın katkılarıyla Türkiye Kültür Yolu
Festivali programı dahilinde gerçekleşen “Şehrin
Festivali” 212 Photography Istanbul, sürdürülebilir bir
sanat ve kültür geleneği oluşturmak üzere çıktığı yolda
yedinci yılına giriyor. IḂB KÜLTÜR ve İstanbul
Büyüksȩhir Belediyesi iştirak şirketlerinden Kültür AŞ
iş birligĭ içinde olan 212 Photography Istanbul 2024
programında Türkiye’den ve dünyadan isimleri
Iṡtanbul’da agı̆rlayacak. (Haber Merkezi)

Küçük geyiğin
güzelliğine bakın

Rönesans Model Ajans
organizasyonuyla bu yıl
24’üncü kez

düzenlenecek olan Miss&Mr
Model of Türkiye yarışmasına
geri sayım başladı. Kurucu
Başkan Akif Örük öncülüğünde
gerçekleştirilen yarışma, bu
yıl da sektöre birbirinden
güzel ve özel yüzler
kazandırmayı amaçlıyor. Bu
kapsamda, Hyatt Regency
İzmir İstinye Park’ta
düzenlenen ön elemede,
hayallerini gerçekleştirmek
isteyen, fiziğine
güvenen ve fotoğraf
elemesini de geçen 70
kadın ve 120 erkek
aday, jürinin karşısına
çıkarak boy gösterdi. 

Jüri koltuğunda
yarışmanın kurucu
başkanı Akif Örük,
Avukat Ekin Hasret
Akyol, Miss&Mr Model
Of Türkiye İkincisi
Merve Sude Ötkün, iş
insanı Ufuk Kılıç, manken Doğa
Ekin Yavuz, modacılar Nadir
Demir, Esin Özyiğit, menajer
Mustafa Ayata, Ege Telgraf
Genel Yayın Yönetmeni Aylin
Suphandağlı, Mr. Model 2023
Efe Musa Yurdagelen, Miss

Model 2023 Selin Soydan,
Tasarımcı Sanem Sevgen,
sporcu yazar Barış
Çunguroğlu, Miss Model 2022
Eylül Barca, Hyatt Regency
Izmir IstinyePark Satış Müdürü
Canan Erçelebi yer aldı.

Tüm gün titizlikle süren
hummalı çalışmanın ardından
jüri kararını verdi. Buna göre;
İzmir’deki ön elemeye katılan
120 erkekten 25’i, 70 kadından
ise 18’i bir sonraki tura
geçmeye hak kazandı.

İstanbul’da devam edecek ön
eleme sonucunda toplam 25
kadın ve 25 erkek model yarı
finalist olmaya hak kazanacak.
Yarı final günü yarışacak
adaylar arasından 14 erkek 
14 kadın finalist kral ve 
kraliçe olmak için podyumda
yürüyecek.
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SEHER
ONAY

İstanbul’un fotoğraflarına
bakmaya doyamayacaksınız!
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